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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2015/16:19 Neddragningar av landsbygdsprogrammet

Det var så sent som i våras som landsbygdsprogrammet äntligen trädde i kraft. 
Programmet innehåller viktiga pengar för att vi ska kunna investera och 
utveckla den svenska landsbygden. Det handlar om pengar till utbyggnad av 
bredband, investeringspengar till landsbygdsföretagande och inte minst viktiga 
pengar till de gröna näringarna. 

Landsbygdsprogrammet är en viktig del i att kunna genomföra viktiga 
investeringar för framtiden och i att möjliggöra utveckling och säkra service i 
alla delar av Sverige. 

I budgetpropositionen för 2016 aviserar regeringen att man för åren 2017 och 
2018 tar sammanlagt 50 miljoner kronor från landsbygdsprogrammet. Dessa 
pengar ska enligt propositionen gå till andra prioriterade satsningar. 

Min fråga till statsrådet är:

 

Vad är det för prioriterade satsningar som regeringen avser och som föranleder 
att regeringen avser att minska anslaget till landsbygdsprogrammet med 50 
miljoner?

………………………………………

Eskil Erlandsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-09-23
Besvaras senast
2015-09-30 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


